

The CEO of the ASE Issued a Circular to the Members of the Stock Exchange Regarding the Resumption of Trading on Sunday 10/5/2020

May 08, 2020

The CEO of the ASE Issued a Circular to the Members of the Stock Exchange Regarding the Resumption of Trading on Sunday 10/5/2020.



الرقم: 277/د/8/9

التاريخ: 2020/5/7

الموافق: 14/رمضان/1441

تعميم Circular

رقم (35) No

Honorable Members of the ASE

السادة/أعضاء بورصة عمان المحترمين

Good Greetings,

تحية طيبة وبعد،

Reference is made to the decision of HE the Prime Minister dated May 7, 2020 to resume trading in the ASE as of Sunday, May 10, 2020. The trading has been suspended since March 17, 2020 with the aim to protect investors and local companies from the repercussions of COVID-19, and in light of the nationwide lock-down to combat the outbreak of COVID-19 pandemic in Jordan.

أشير إلى قرار دولة رئيس الوزراء الأفخم المتخذ بتاريخ 2020/5/7 والقاضي بإعادة التداول في بورصة عمان اعتباراً من يوم الأحد الموافق 2020/5/10، حيث تم تعليق نشاط البورصة اعتباراً من تاريخ 2020/3/17، وذلك حماية للمتداولين والشركات الأردنية من الآثار السلبية الكبيرة التي تشهدها الأسواق المالية العالمية بسبب تداعيات فيروس كورونا المستجد عالمياً، وفي ضوء فرض الحكومة إغلاقاً عاماً لجميع النشاطات في القطاعين العام والخاص لمحاربة تفشي هذه الجائحة.

Kindly note that the ASE's Board of Directors has decided on May 7, 2020 the following:

راجياً إعلامكم بأن مجلس إدارة البورصة قرر بتاريخ 2020/5/7 ما يلي:

1. Working hours during the holy month of Ramadan will start from 09:30 am to 03:00 pm, and will return back to normal working hours after Ramadan.
2. The percentage of allowed price limits for trading and block trades for all securities traded will be 2.5% of the reference price, taking into account that the minimum tick size of 0.01 JD (one Piasters) will be the allowed price limits for instruments, in case of the calculated limits were lower than the above-mentioned tick size.

1. يبدأ دوام البورصة خلال شهر رمضان المبارك الساعة التاسعة والنصف صباحاً وينتهي الساعة الثالثة بعد الظهر، ويعود الدوام الرسمي للبورصة إلى المواعيد الأصلية بعد نهاية الشهر الفضيل.
2. تكون نسبة الارتفاع والانخفاض اليومية المسموح بها للتداول والصفقات 2.5% من السعر المرجعي لجميع الأوراق المالية المتداولة في البورصة. مع الأخذ بعين الاعتبار أن الحد الأدنى للمضاعف النقدي 0.01 دينار (قرش واحد) سيكون هو قيمة التغير في سعر الورقة المالية ارتفاعاً وانخفاضاً في حال كانت قيمة التغير المحتسبة بناءً على النسبة المشار إليها أعلاه أقل من هذا المضاعف.

